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Szluka Norbert, alpolgármester 
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Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

Héviz Aranka, külsős pénzügyi bizottsági tag 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

Köszöntöm a jelenlévőket a Képviselő-testület 2021. évi közmeghallgatásán. A Képviselő-

testület 7 tagja közül jelen van 6 fő. Tomecz László előre jelezte távolmaradását. Megállapítom, 

hogy a Képviselő-testület határozatképes. Kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki a napirendi 

pontokkal egyetért! 
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Ezt követően a Képviselő-testület 6 jelenlévő tagja 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

 

I. NAPIREND 

Tájékoztató az Önkormányzat 2019-2021. évi munkájáról 

 

Juhász Péter, polgármester 

 

Tisztelt Petőfibányaiak! Kedves Barátaim! 

Nagy szeretettel és tisztelettel köszöntöm Önöket a 2019-ben felállt testület első köz-

meghallgatásán. Mivel a tavalyi évben nem lehetett rendezvényt tartani, ezért röviden az elmúlt 

két év eredményeiről próbálok beszámolni Önöknek. 

 

A Képviselő-testült úgy gondolkodik, hogy amit meg lehet oldani, azzal ne késlekedjünk, ne 

halasszuk későbbre. Ha már idén elültetünk egy fát, annak a gyümölcseit akár a következő 

évben szüretelhetjük. 

Rengeteg ötlettel, elképzeléssel, a régi álmok megvalósításával kezdtünk hozzá az új ciklushoz. 

Amit a testület kitalált, szinte azonnal sikerült is megvalósítani, ami még inkább arra ösztönzött 

bennünket, hogy még több és több dolgot valósítsunk meg. 

 

A már-már álomszerű kezdést azonban félbeszakította a világméretű covid-járvány, de kaptunk 

helyi katasztrófát is, 2020 tavaszán robbanás rázta meg a települést, szeptember 1-jén pedig 

fákat csavart ki a vihar. Korábban nem látott, át nem élt helyzetekkel kellett megküzdenünk. A 

nem várt események azonban nem szegték kedvünket. A település lakossága kitűnőre vizsgázott 

összefogásból a legnagyobb bajban is, de a járvány okozta problémákat is el tudtuk viselni, 

mára pedig megszoktuk, hogy ha nagy a baj van, akkor együtt kell gondolkodnunk a lehető 

legfelelőségteljesebben. 

 

Köszönöm Petőfibánya teljes lakosságának a kitartást, a türelmet, és remélem, több 

katasztrófával már nem találkozunk és előbb-utóbb csak túlleszünk a koronavíruson is! 

 

2020-ban és 2021-ben a teljesség igénye nélkül sikerült megvalósítanunk a következőket: 

      

- folyamatosan tettük biztonságosabbá, élhetőbbé a település önkormányzati útjain a 

forgalmi rendet, cseréltük a közlekedési táblákat, a hiányzó táblákat pótoltuk, zebrát 

festettünk az iskola elé; 

- idén felújítottuk a gyermekorvosi rendelőt; 

- járdát építettünk a Liszt Ferenc utca 6-8. közé, majd pedig akadálymentes lejárót a 

gyógyszertárhoz; 

- önerőből parkolókat építettünk a Tárna utcára, a Dózsa György utcára, a Petőfi tér mögé, 

és minden társasháznak biztosítottunk ingyen követ, hogy a magánterületét 

komfortosabbá, élhetőbbé tegye; segítettük a társasházakat több helyen parkoló építése 

céljából; 

- a temetőben kétütemben eltávolítottuk a korhadt, veszélyes fákat, majd az országfásítási 

pályázaton 30 db fát nyertünk, melyet a temetőben ültettünk el; 

- a bányász emlékparkot továbbfejlesztettük, világítást kapott a kotrógép, kivilágított 

információs táblát állítottunk a település központi helyére, 2021-ben térköveztük, 

ismertető táblát helyeztünk a géphez, padokkal, kukákkal láttuk el az emlékparkot; 
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- a település közterületein új, korszerű lámpákra kicseréltük az elavult, alig világító 

közvilágítási lámpákat,  

- az elmúlt két évben szinte mindenhol felújítottuk, kicseréltük a közvilágítási lámpákat; 

- felújítjuk a strand épületét; 

- megkerestük Lőrinci Város Önkormányzatának Képviselő-testületét azzal a kéréssel, 

hogy rendezzük a petőfibányai külterületi Hobbikertek helyzetét. Kaptunk tőlük egy 

akkora összegű árajánlatot, amelyet mi soha nem tudnánk kifizetni, de a tervünkről azért 

nem mondtunk le; 

- utcanévtáblákat helyeztünk ki minden utcasarokra; 

- idén is támogattuk szinte a teljes lakosságot, volt tanévkezdési támogatás, 1-3 évesek 

támogatása, idősek napi támogatás, köszöntöttük a 90 éveseket, gyermekszületési 

támogatást adtunk az újszülöttek szüleinek, közeli hozzátartozó temettetéséhez 

nyújtottunk támogatást, lakbér-támogatást kaptak az arra jogosultak,  

- még tavaly év végén pályáztunk illegális hulladéklerakók felszámolásának 

támogatására, mely pályázaton 1 millió forintot nyertünk, ebből elszállíttattuk az 

illegálisan lerakott hulladékokat; 

- tavaly felújítottuk a játszótéri eszközöket, játékokat, a játszótéri kerítés köré sövényt 

ültettük, idén pedig ezeken felül nyertünk a játszótéri eszközök bővítésére közel 5 

milliót; 

- felújíttattuk és bővítettük a kamerarendszert; 

- pályázatot írtunk ki „A legszebb petőfibányai udvar” címmel, nagyon sok szép fotót 

kaptunk, sok pályázat érkezett; 

- újabb sebességmérő táblát helyeztünk ki az Apci út végére, reméljük, sokan lassítanak, 

már csak a Selypi útra tudunk ilyet vásárolni, 2022-ben valószínűleg ez is meglesz; 

- ebben az évben döntöttünk úgy, hogy támogatjuk a helyi sport- és hobbihorgászokat, 

figyelemmel kísérjük a Horgásztó életét, az egyesület működését, mindenben 

támogatjuk a tagokat, az itt élő lakosokat; 

- a Mentőállomás Alapítvány önkormányzati támogatással nyert a MFP civil pályázaton, 

melyből az épület nemrég lett teljesen felújítva; 

- folytattuk az Apci út felújítását, azaz befejezzük a teljes út aszfaltozását, Önkormányzati 

feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására elnevezésű pályázaton idén is 

nyertünk bruttó 19.995.812 Ft-ot, melyből végre teljesen megújult az Apci út. A 

fekvőrendőröket egyelőre nem tervezzük visszaállítani, bízunk a lakosság közlekedési 

moráljának javulásában! 

Talán látható, hogy a hátráltató körülmények ellenére azért nagyon sok dolgot sikerült 

megvalósítani, sőt talán érezhető volt, hogy bizonyos dolgokban talán erőn felül is sikerült 

teljesítenünk. De még nem dőlhetünk hátra. Mondhatjuk, hogy még 3 év van hátra, de úgy is, 

hogy már csak 3 év van hátra ebből a ciklusból, ezért nem pihenhetünk meg. A munkát 

folytatjuk, ha elkészül egy projekt, sikerül megvalósítani egy pályázatot, szinte azonnal jön a 

következő, nem pihenünk, merünk álmodni mindig nagyobbat és nagyobbat. 

 

Szintén csak röviden felsorolnám azokat az elképzeléseket, amelyeket a jövőben tervezünk 

megvalósítani: 

- tervezzük parkolóház kialakítását a „Fürdőépületben”, minden parkolásra alkalmas 

közterületen lehetővé tesszük a kulturált parkolást; 

- további utakat is újra fogunk aszfaltoztatni, pályázatunk van folyamatban a Liszt Ferenc 

utca teljes felújítására vonatkozóan; 

- tavaly pályáztunk a kerékpárút meghosszabbítására a Bánya útig, melyen nyertünk is 

13 milliót, ha a Közútkezelő kiadja a kiviteli tervek engedélyét, az építés kezdődhet is; 
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- 2022-ben a belterületi parkokat, így pl. az iskola előtti parkot is jelentősen átalakítjuk, 

szebbé tesszük; 

- egy korábban beadott sportpark pályázat 2019-ben nyert, így 2022 tavaszán már 

remélhetőleg ez is meg fog valósulni az iskola és a játszótér közötti területen; 

 

A pandémia ellenére 2021-ben az alábbi programokat szerveztük: 

- szlalomverseny, 

- 2napos vigadalom, bányász emléknap, 

- színházi előadás, komolyzenei koncert 

- két színvonalas futóverseny is átszelte településünket, gratulálok a távokat teljesítő 

sportembereknek, minden dicséretet megérdemelnek 

 

A jövőben törekedni fogunk 

- turisztikai jelentőségű programok kialakítására, 

- sporttevékenységek felélesztéséra, 

- a tizenévesek szabadidő-eltöltéséhez programok szervezésére, 

- a művelődési ház adta lehetőségek kiaknázása érdekében kulturális programok 

szervezésére. 

 

Engedjék meg, hogy megköszönjem képviselőtársaimnak, hogy minden szabadidejükben 

szívvel, lélekkel a településért dolgoznak. Meg kell említenem az önkormányzat dolgozóit, 

szerződéses partnereit is, akik a munkánkat, ötleteink megvalósítását segítik és hozzájárulnak 

ahhoz, hogy sikereket, eredményeket érjünk el. … és a legfontosabb résztvevőket hagytam 

utoljára, akiknek köszönetet kell mondjak, mégpedig Önöknek, akik itt élnek, itt érzik jól 

magukat, ezt a települést választották otthonuknak.  

Köszönöm, hogy mindenki türelemmel és megértéssel viszonyult a 2020-21-es évek 

kihívásaihoz, és segítette munkánkat, s főleg azt köszönöm, hogy településünk életéhez 

mindenki becsülettel hozzátette a maga munkáját! 

Köszönöm a megtisztelő figyelmet! 

Várom a konstruktív javaslatokat, véleményeket! 

Kérem, aki felszólal, az előtte mondja be nevét is, mely a jegyzőkönyvezéshez szükséges! 

 

Nagy Katalin, képviselő 

Ha senki nem kezdi el, én elkezdem. Az orvosi rendelő és a Rákellenes Liga nevében köszönjük 

a rengeteg segítséget.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Mi köszönjük, ugyanis ami támogatást kaptatok, azt a járvány kezdetekor vissza is utaltátok, 

hogy varrjunk belőle maszkot. A közel 100 segítő egyharmadát a Liga adta. Mi köszönjük a 

segítséget! 

 

Papp Tamás, helyi lakos 

Köszönjük a beszámolót a Képviselő-testületnek. Gratulálok az elvégzett munkához. 

Készültem pár kérdéssel. A 80 darab garázs ügye hogy áll? A terület árát már rég befizettük. A 

Liszt Ferenc utca 12. mögötti árok tisztítását már megbeszéltük, de még a munka elvégzése 

nem történt meg. Lesz-e idén ebből valami, belefér-e a karbantartók idejébe? Tervezitek-e a 

Liszt Ferenc utca alsó szakaszára a patak mellé parkoló kiépítését? Az iskola előtti és a játszótér 

melletti hatalmas park kihasználásáról elgondolkodtatok-e már, terveztek-e oda valamit? A 

Vízmű telepen vannak földalatti víztartályok, ezekből akár lehetne kis fürdőt is építeni, 

turisztikai célzattal felújítani.  
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Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

A garázsok ügyében tudok válaszolni. Tudjuk, hogy már régóta húzódik az ügy, dolgozunk 

rajta. Sajnálatos módon az ügyvéd, aki elkezdte, jelezte, hogy ő már nem szeretné tovább 

csinálni. Ügyvédet kellett keresnünk, aki elvállalja a feladatot, ami nem egyszerű. Mikor 

találtunk végre ügyvédet, akkor jött a pandémia. A helyzetet nehezíti, hogy ez a sok garázs egy 

helyrajzi számon van, így minden egyes adásvételnél alá kellene írnia mindenkinek, hogy 

lemond az elővásárlási jogáról, de ez a gyakorlatban kivitelezhetetlen. Rengeteg adatot be kell 

szereznünk a szerződések elkészítéséhez. Ennyi embert sem akartunk veszélyhelyzet alatt 

idehívni, nehogy bajt okozzunk. A hivatal túlterhelt, de nem felejtettük el a garázsok ügyét, a 

befizetések vezetve vannak, senkinek sem veszett el a pénze. Még egy kis ideig kérjük a 

türelmüket, nem olyan egyszerű a helyzet, mint az elsőre látszik. Kb. ötven darab garázs ügye 

már az ügyvédnél van, ezek a szerződések elkészültek, mindenkit értesíteni fogunk. 

 

Tóth Gyula, helyi lakos 

Nagyon jó volt a beszámoló, sok pozitív változás történt Petőfibányán. Szorgalmasak vagytok, 

ehhez gratulálok. Sajnálatos, hogy a játszótér mellett nem lehet zebrát létesíteni. 

Természetvédelemmel kapcsolatban szeretném kérdezni, hogy tervezitek-e üveggyűjtő 

létesítését? Olyan hely kellene, ami gépkocsival könnyen megközelíthető. Még egy javaslat: az 

iskola előtti park lehetne Fekete László park. Ő volt az első polgármesterünk, nem lehetne 

utánajárni, hogy lehet-e róla közterületet elnevezni? Az Ifjúság utca 4. és 5. között van egy 

hatalmas fa, ami már veszélyes. Jó, hogy ennyi parkoló épül, a mi házunk már 1 millió forintot 

költött a saját parkolójára. Azt szeretném kérdezni, hogy esetleg nekünk adna-e aszfaltot az 

önkormányzat, vagy követ további parkolóhelyek építésére.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Köszönjük a kérdéseket és felvetéseket. Mindenkinek válaszolunk. Először Tamás kérdéseire.  

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

A Liszt Ferenc utca 12. mögötti árok nincs elfelejtve, voltunk kint, láttuk a problémát. Egészen 

egyszerűen arról van szó, hogy még nem értünk oda, de már ősz van, a fű nem nő, így már több 

ideje lesz a karbantartóinknak. A Liszt Ferenc utcában parkoló építése tervben van, de az idei 

keret kimerült. Jövőre szeretnénk egy makadám utat építeni a kockák mögé ezzel is kevesebb 

teher lenne a Liszt úton. Sajnos ide aszfaltos utat nem tudunk építeni, ahhoz a vízelvezetést is 

meg kellene oldani. De ez már mind a jövő évi költségvetést érinti. Az iskola előtti park 

hasznosítására már vannak terveink. Köszönjük az ötletet a park elnevezésére. A víziónk az, 

hogy a település központja legyen egy nyugodt kisvárosias környezet. A játszótér mellett 

kondipark lesz egyéb szabadtéri játékokkal, pl. kültéri pingpongasztal. Az iskola előtti park fel 

lesz újítva, oda pihenőparkot tervezünk. Ha ez mindig kész lesz, akkor egy nyugatias jellegű 

településközpontunk lesz. A Vízmű gépházzal kapcsolatban annyit tudok mondani, hogy 

turisztikai pályázatok lesznek, amiket mi több fronton is „támadni” fogunk, itt az Alapítvány, 

az Egyesület, mind pályázni fogunk. A Kopasz-hegyen a tanösvény, a strand környékének 

felújítása mind távlati tervek, de pályázunk.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Az üveggyűjtő pontok környezete mindenhol jellemzően igen szemetes, ezért a hulladékgyűjtő 

cég álláspontja az, hogy amennyiben lehetséges, a lakosok már otthon szétválogassák az üveget. 

Ez azt jelenti, hogy lesz majd még egy kuka. De ezek távlati tervek, a pályázatok sajnos lassúak. 

A fával kapcsolatban azt szeretném még elmondani, hogy semmilyen kérelemmel nem 

találkoztam a hivatalban, ha gond van ezzel a fával, akkor azt le kellene írni. Ha meg lehet 



69 

 

oldani gallyazással a problémát, akkor vétek lenne azt a fát kivágni. A parkolóhoz zúzott követ 

tudunk adni, aszfaltot nem.  

 

Papp Tamás, helyi lakos 

Köszönjük a válaszokat.  

 

Balázs Imréné, helyi lakos 

Köszönjük szépen a látványos munkát, csodálatos ennyit haladni két év alatt. Én annyit 

szeretnék mondani, hogy a Fazekas Mihály utca mindkét oldalán fa és bokor van, nem lehet 

belátni az utat.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Megoldjuk, visszavágjuk.  

 

Bardóci Sándor, helyi lakos 

Én nem vagyok olyan régóta petőfibányai, a Dózsa György utca 1-be költöztünk ide másfél 

éve. A település fekvése egy csoda, amikor idejöttünk, láttuk, hogy ennek a településnek van 

gazdája. Amit mondani szeretnék, az most még nem probléma, de pár év múlva biztosan az 

lesz. Ez pedig a csatornák állapota, az aknafedelek alatt szó szerint patkánykijárat van. 

Reméljük, a ház pincéjébe nem költöznek be, több pinceablakban nincs üveg. Ez most még nem 

nagy probléma, de lehet belőle nagy. Sajnos nyáron nem tudtunk szellőztetni, mert ezek az 

aknafedelek nem zárnak rendesen és jön fel a bűz is.  

 

Ondrék Attila, képviselő 

Ezek a problémák a Vízműhöz tartoznak, de ha ők nem sietnek a probléma megoldásával, akkor 

majd mi megoldjuk. A héten megnézzük.  

 

Patkó Tiborné, helyi lakos 

Én is gratulálok az elvégzett munkához.  

A Deák utca végén lévő garázssor nevében köszönöm a kavicsot, mi leaszfaltoztunk.  

A Liszt Ferenc utca 4. előtti söröző teraszával kapcsolatban szeretnék állásfoglalást kérni, mert 

ott élni lehetetlen. A veszélyhelyzet után terveznek valamit a helyzet megoldására? 

 

Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

Ez ügyben több e-mailt is váltottunk a közelmúltban. A veszélyhelyzetre való tekintettel most 

nem mondhatjuk fel a közterület-használati engedélyt, azt Kormányrendelet alapján 

használhatták ingyenesen. A tulajdonos minden este időben bezár és elküldi a vendégeit. Ő már 

nem felel azért, hogy ezek a bizonyos vendégek közterületen mit csinálnak záróra után. Este 9 

után ez már a rendőrség feladata. Tudjuk jól, hogy a szolgáltatást igénybe vevők nem sietnek 

haza, igazoltatni őket pedig csak a rendőr jogosult. Kérem, hogy ilyen esetben azonnal hívják 

a körzeti megbízottat vagy a Hatvani Rendőrkapitányságot a 112-es segélyhívó telefonszámon, 

ők tudnak intézkedni jogszerűen. A társasházi törvénnyel kapcsolatban pedig mindenképp 

érdemes a közös képviselőhöz fordulni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

A közterületen alkoholt fogyasztani tilos, mi abban tudunk segíteni, hogy majd egy térfigyelő 

kamerát telepítünk oda. 

 

Nagy Katalin, képviselő 



70 

 

Ezt már ezerszer átbeszéltük, tudom, hogy nekem nem annyira zavaró, mert én a másik oldalon 

lakom. De mondtam már neked is, hogy én a helyedben napi szinten a 112-t hívnám. Most jobb 

a helyzet, mert hideg van, nincsenek ott olyan sokáig.  

 

Patkó Tímea, helyi lakos 

A Tárna utcába terveztek-e fekvőrendőrt a gyorshajtók lassítására? Illetve szeretném még 

mondani, hogy a Tárna utca 5-nél az ott lakók parkolása sajnos nem megoldott. Van, akinek 3-

4 autója van, oda beáll, más meg nem fér el. Nem lehetne ezt kártyás rendszerrel megoldani, 

hogy családonként csak max. 2 autó parkolhasson az utcában? 

 

Juhász Péter, polgármester 

Ha érkezik nagy többségű megkeresés a gyorshajtókkal kapcsolatban, akkor itt is a térfigyelő 

kamera lehet a megoldás. A fekvőrendőr nem jó megoldás, tapasztalatunk van ebben, én a lakó-

pihenő övezetté sorolásban jobban hiszek. A parkolási gondokra azt tudom mondani, hogy 

sajnos az emberek magatartásán mi nem tudunk változtatni. Mindenki a lépcsőház előtt akar 

megállni. A Bánya utca 4. szám előtt a parkoló mindig üres, pedig nincs messze a Tárna utcától.  

 

Körmöczi Lászlóné, helyi lakos 

Én két hónapja a vízmű aknájába beleestem. Kijöttek a vízműtől, lemérték, de azóta sem történt 

semmi. Illetve az még a kérdésem, hogy a régi piac épületével fog történni valami? 

 

Juhász Péter, polgármester 

A Vízmű vezetőjével már beszéltem a fennálló problémák miatt. Arra a megegyezésre 

jutottunk, hogy mi megcsináltatjuk, majd továbbszámlázzuk nekik. Sajnos nekünk kell ezeket 

a problémákat megoldani, meg nincs elég emberük és nem győzik a munkát. 

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

A régi piac sajnos magántulajdonban van. Felhívtuk már a tulajdonos figyelmét az épület 

állapotára, ő ígéretet tett arra, hogy lebontják majd.  

 

Sulyok Zoltánné, helyi lakos 

Én is köszönöm szépen a testület munkáját és rugalmasságát. A Vízműves problémákkal 

kapcsolatban reagálnék én is Bardóci úrnak. A társasházaink területén lévő aknák ügye már 

több, mint 2 éve húzódik. Ez több társasházat érint, a Dózsa György utca 1-nél lévő is benne 

van. Timike felvetésére a gyorshajtókkal kapcsolatban azt tudom mondani, hogy igaza van, ezt 

csak azt tudja, aki ott él. Az alagútból nagyon gyorsan jönnek ki, főleg éjjel. Jó lenne oda egy 

kamerarendszer. A fakivágással kapcsolatban pedig elmondanám, hogy maguk a lakók sem 

tudták eldönteni, hogy kivágják-e a fát, vagy gallyazzák. Ez az ügy elhúzódott, de azt 

gondolom, ha ennyit romlott a fa állapota, érdemes lenne még egyszer elővenni ezt az ügyet. 

Ilyen fa a Petőfi téren is van közterületen. További sikeres munkát kívánok a Képviselő-

Testületnek.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Az aknákat megnézzük majd és ezeket a fákat is betesszük a munkatervbe. Gallyazni lehet, de 

ha közterületen áll egy fa, amit ki szeretnénk vágni, ahhoz körülményesebb eljárásra van 

szükség, ilyenkor be kell vonni a Kormányhivatalt is, aki egy másik település jegyzőjét jelöli 

ki az eljárás lefolytatására. Ezeket a fákat természetvédelmi jogszabály is védi, és néha vétek 

kivágni az egészséges fákat. A társasházi területen lévő fák a mi jegyzőnkhöz tartoznak.  

 

Dr. Csillag Imre, képviselő 
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Én annyit szeretnék még mindehhez hozzátenni, hogy legyenek türelmesek. Én azt gondolom, 

hogy elég jól összepakoltuk ezt a két évet. Legelőször az életveszélyes csatornafedelek ügyét 

kell megoldani, azután jöhetnek a kisebb, életveszélyt nem okozó feladatok.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Van még valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, köszönöm, hogy eljöttek. 

Köszönjük, hogy szántak időt a mai közmeghallgatásra és elmondták a véleményüket.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

         Juhász Péter                    Dr. Gyirán Viktor 

         Polgármester         Jegyző  

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

      Smid Klaudia 

  jegyzőkönyvvezető 

     

 


